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PROTOKÓŁ 0012.10.6.2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu  21 maja  2020 roku  

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-14.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny – Mirosław 
Kolb.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

3. Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - 

absolutorium. 
 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 

5. Sprawy bieżące. 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych 

w 2019 roku,  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

 

4.  Wolne głosy i wnioski 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 23 kwietnia 2020 r.  

6. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Raport o stanie miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Jastrzębie-
Zdrój wotum zaufania. 

 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały głosami: za – 2, przeciw2, 
wstrzymujących się – 2. 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok - absolutorium. 

 
 Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Jastrzębie-Zdrój za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta za 2019 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0  
 
 
Ad. 5 

Sprawy bieżące. 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych 
w 2019 roku,  

 
Komisja zapoznała się ze sprawdzaniem z realizacji uchwał RM. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - Dariusz 
Holesz.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0  
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  - Dariusz 
Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0  
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli chodzi o zespoły kontrolne to w czerwcu chcielibyśmy zakończyć kontrolę 
dotyczącą cieku rzeki Ruptawka i strony internetowej.  
 
Wniosek Komisji: 
 
Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji jakie kwoty zostały przeznaczone 
na remonty szkół w ciągu 6 lat  
 
Głosowanie Komisji: za – 2, przeciw – 2, wstrzymujących się – 0 
 
Andrzej Matusiak 
  - Zwracam się do Pani Prezydent o podanie informacji jakie kwoty zostały 
przeznaczone na remonty szkół w ciągu 6 lat. Proszę powiedzieć jaki jest zakres 
prac remontowych na odnodze ul. Matejki? 
 
Roman Foksowicz 
 - Prace wykonywane są w ramach remontu dróg gruntowych. 
 
Stefan Woźniak 
 - Czy w tym roku będzie wykonywany parking na oś. 1000-lecia? 
 
Roman Foksowicz 
 - Będziemy przygotowywali procedurę przetargową.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Na następne posiedzenie Komisji proszę o zaproszenie zainteresowanej Radnej 
w temacie wygaśnięcia mandatu. Przedstawię odpowiednie dokumenty, o których 
wcześniej wspominałem i zadam konkretne pytania. Na tej podstawie będzie 
przygotowana odpowiednia uchwała.  
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Janusz Ogiegło 
 - Są jakieś dowody? 

 
Andrzej Matusiak 
 - Tak. Rada Miasta zadecyduje w uchwale o rozstrzygnięciu.  
 
Ad. 5 
 
Protokół został przyjęty głosami; za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
Ad. 6 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


